
 

PROTOKÓŁ 
z posiedzenia Komisji Budżetowej, Rozwoju Gospodarczego, Handlu, Usług, 

Bezrobocia i Opieki Społecznej 
odbytego w dniu 2 lutego 2010 roku 
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W posiedzeniu udział wzięli: 
 
� Pan Kazimierz Lechocki  - Przewodniczący Rady Gminy 
� Pani Dorota Rakowska - Zastępca Przewodniczącego Rady Gminy 
� Pan Zdzisław Pawelec - Wójt Gminy 
 
Porządek posiedzenia: 

1. Opracowanie planu pracy komisji na 2010 rok 
2. Wolne wnioski 

 
Ad.1. OPRACOWANIE PLANU PRACY KOMISJI NA 2010 ROK 
 

STYCZEŃ 
 

 

� Opracowanie planu pracy Komisji na 2010 rok 
 

LUTY 
 

 

� Bezrobocie i opieka społeczna 
� Rozpatrzenie wniosku w sprawie stworzenia jednej 

jednostki administracyjnej (szkoła i hala sportowa                     
w Lekowie) 

MARZEC 
 

� Promocja gminy – inwestycje 
� Zmiany w Statucie Gminy Świdwin 

KWIECIEŃ � Sprawozdanie z wykonania budżetu gminy za 2009 rok 
MAJ 

 

 

� Funkcjonowanie handlu, usług, przedsiębiorczości 
� Opinia Komisji w sprawie podziału środków z funduszy 

alkoholowych  
CZERWIEC � Inwestycje w gminie – wyjazd w teren 

LIPIEC � URLOP 
SIERPIEŃ 

 

 

� Bezrobocie i opieka społeczna na II półrocze 2010 roku 
� Realizacja budżetu oświaty za I-sze półrocze 2010 roku 
     (Komisja połączona z Oświatową) 

WRZESIEŃ 
 

� Sprawozdanie z wykonania budżetu gminy za I-sze 
półrocze 2010 roku 

PAŹDZIERNIK � Założenia polityki społeczno-gospodarczej gminy na 



 2 

 

 
2011 rok 

� Realizacja inwestycji na terenie gminy 
� Podsumowanie pracy Komisji 
 

LISTOPAD 
 

 

 

� Budżet gminy na 2011 rok 
� Realizacja inwestycji w gminie w 2010 roku 
 

GRUDZIEŃ 
 

� Zatwierdzenie budżetu gminy na 2011 rok 

 
Ad.2. WOLNE WNIOSKI 
 
Przewodniczący Komisji Pan Antoni Giluk zwrócił się z zapytaniem do Pana 
Wójta, kto w gminie jest odpowiedzialny za odśnieżanie dróg.  
Mieszkańcy, którzy dzwonili do gminy zostali odesłani do radnego, bądź 
sołtysa.  
Pan Giluk żąda wyjaśnienia, kto w ten sposób załatwia petentów.  
 
Radny Pan Otto Leske proponuje, aby w każdym sołectwie wywiesić 
informację, że za odśnieżanie wokół posesji odpowiedzialni są ich właściciele. 
 
Wójt Gminy Pan Zdzisław Pawelec wyjaśnił, że w gminie za odśnieżanie dróg 
odpowiedzialne są trzy osoby: Pan Wójt, Pan Sawicki oraz Strażnik Gminny, 
który ma kontakty z osobami odśnieżającymi.  
Przyjmujemy wszystkie zgłoszenia i przekazujemy je odpowiedzialnym za 
utrzymanie dróg, tj. Zarząd Dróg Powiatowych, czy Wojewódzkich.  
 
Przewodniczący Rady Gminy Pan Kazimierz Lechocki zaproponował, aby 
Urząd wyznaczył jedną osobę do udzielania informacji, ludzie nie są 
zorientowani, która droga jest powiatowa, a która wojewódzka. 
 
Radna Pani Maria Siminiecka po raz kolejny nawiązała do bulwersującej 
mieszkańców Bierzwnicy fermy świń. Ludzie domagają się spotkania                        
z Nadzorem Budowlanym oraz Sanepidem. 
 
Na tym protokół zakończono 
 
Protokołowała 
 
Wiesława Żmudzińska 
 


